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استان فارساستان فارس
لار

برگزاری مراسم پیاده روی عزاداران 
اربعین حسینی در شهر لار

اباعبدالله  آقا  شهیدان  سالار  و  سید  اربعین  با  همزمان 
الحسین )ع( و شهدای دشت کربلا، مراسم پیاده روی عزاداران 
حسینی با حضور هزاران نفر از دلدادگان و شیفتگان حریم 

ولایت در شهر لار برگزار شد.
سرویس خبری/ سید کامران علوی: در این مراسم معنوی، 
نواز شریفی لاری شهردار ، خلیل نامدار رئیس شورای اسلامی 
و  معظم  خانواده های  لارستان،  شهرستان  مسئولین  لار،  شهر 
معزز شهدا، جانبازان و ایثارگران، روحانیون، نیروهای نظامی 
و  دانش آموزان  علمیه،  حوزه  طلاب  بسیجیان،  انتظامی،  و 
دانشجویان، فرهنگیان و دانشگاهیان و سایر مردم ولایی و 
همیشه در صحنه لارستان از مرد و زن و پیر و جوان، با اتحاد 
و انسجام همیشگی خود، مسیر گلزار مطهر شهدای شهر لار تا 
مرقد شهدای گمنام آرمیده در دانشگاه آزاد اسلامی لارستان 

را با پای پیاده پیمودند.
انتظامی،  و  »نظامی  خستگی ناپذیر  و  پرتلاش  نیروهای 
سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری لار، اورژانس 
با تجهیزات کامل در تمام مدت  115، بسیج و هلال احمر« 

برگزاری مراسم حضور داشتند.
قرائت زیارت اربعین، نوحه خوانی و سینه زنی در جوار قبور 
مطهر شهدای گمنام آرمیده در دانشگاه آزاد اسلامی لارستان 
و اجرای سرود در محوطه دانشگاه، از برنامه های پایانی این 

مراسم بود.
اسلامی  تبلیغات  هماهنگی  شورای  همت  به  مراسم  این 

لارستان برگزار شد.

نیریز

برگزاری همایش بزرگ پیاده روی 
اربعین حسینی در شهرستان نی ریز

پیاده روی  بزرگ  همایش  حسینی،  اربعین  با  همزمان 
نماینده  طهماسبی  دکتر  حضور  با  اربعین  قافله  جاماندگان 
فرماندار، سرهنگ  یوسفی  اسلامی،  مجلس شورای  در  مردم 
کرمی فرمانده انتظامی و جمعی از مسئولان و شرکت بیش از 

۶ هزار نفر در شهر نی ریز برگزار شد.
سرویس خبری/ علیرضا مقدسی: در این مراسم، عزاداران و 
عاشقان اباعبدالله الحسین )ع( در قالب دسته های سینه زنی، 

هیئت های مذهبی و خانوادگی با
اربعین حسینی در شهر  پیاده روی  برگزاری همایش بزرگ 
گلزار  از  را  پیاده روی خود  یا حسین  لبیک  شعار  با  نی ریز 
مطهر شهدا آغاز و تا آرامگاه شهدای گمنام )تپه نورالشهدا( 

میسر را پیمودند. 
عزاداران حسینی با  ورود به تپه نورالشهدا به عزاداری و سینه 
امام حسین )ع( پرداختند و اشک  اهل بیت  بر مصائب  زنی 

ماتم ریختند.

بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

افزایش 7 درصدی باغ های بارور 
زیتون در بیضا

عملیات  آغاز  از  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
این  بارور  باغ های  از  هکتار   58۶ سطح  از  زیتون  برداشت 
شهرستان از اوایل شهریورماه خبر داد و گفت: نسبت به سال 

قبل این سطح 7 درصد افزایش دارد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان بیضا، صدیقه مویدی بیان کرد: از 
کل سطح ۶18 هکتاری باغ های زیتون در بیضا، 337 هکتار 

زیتون کنسروی و 281 هکتار زیتون روغنی است.
او تصریح کرد: با توجه به خسارت 20 درصدی سرمای بهاره 
پیش بینی می شود تا پایان آذرماه بالغ بر 2341 تن محصول 
و  کنسروسازی  غذایی  صنایع  روانه  و  برداشت  کیفیت  با 

روغن گیری می شود.
به صورت  برداشت 1۶50 تن  میزان  این  از  ابراز کرد:  وی 
فرآوری شده، ترشی جات، شوری جات و کنسروی و 300 
کیلوگرم روغن خوراکی و پزشکی به بازار مصرف داخلی و 

خارجی عرضه می شود.
زیتون  ارقام  افزود:  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
زرد،  کنسروالیا،  کبکی،  تخم  شامل:  شهرستان  در  موجود 

دزفول، شنگه، فیشمی، شیراز و دراک است.

به گفته وی کشت و توسعه باغ های زیتون به عنوان محصولی 
کم آب بر و در راستای صرفه جویی و افزایش بهره وری از 
برنامه های هر  اراضی غیر زراعی و شیبدار در  منابع آبی و 

ساله جهاد کشاورزی قرار دارد.
مویدی اظهار کرد: کار برداشت زیتون با استفاده از نیروی 
انسانی و به صورت یدی انجام می گیرد از این رو اشتغالزایی 

بالا و قابل توجهی در فصل برداشت زیتون ایجاد می شود.

استان بوشهراستان بوشهر
مدیرکل گمرک بوشهر اعلام کرد؛

صادرات ۱۲ میلیون تن کالای 
غیرنفتی از بوشهر

ناظر گمرکات استان و مدیرکل گمرک بوشهر از صادرات 
حدود  ارزش  به  غیرنفتی  کالا  تن  هزار   ۶2 و  میلیون   12 
۶ میلیارد و 2۹7 میلیون دلار از گمرکات استان در پنج ماهه 

سال جاری خبر داد. 
نماینده  بازدید  جریان  در  سلیمانی  علی  ایسنا،  گزارش  به 
شورای  مجلس  در  تنگستان  و  دشتی  شهرستان های  مردم 
اسلامی از گمرکات دلوار، بوالخیر و لاور ساحی اظهار کرد: 
صادرات این میزان کالا از گمرکات استان بوشهر نسبت به 
 مدت مشابه سال قبل از نظر وزن 10 درصد و از نظر ارزش

۶8 درصد افزایش داشته است.
وی افزود: عمده کالاهای صادراتی از گمرکات استان شامل 
و  آبزیان  انواع  معدنی،  محصولات  پتروشیمی،  محصولات 
سبزیجات و صیفی جات بوده است که عمدتاً به کشورهای 
چین، امارات متحده عربی، هند، آفریقای جنوبی، موزامبیک، 

سودان، نیجریه، پاکستان، تایلند و ترکیه صادر شده است. 
آمار  به  بوشهر  گمرک  مدیرکل  و  استان  گمرکات  ناظر 
و  کرد  اشاره  شده  یاد  مدت  در  استان  گمرکات  واردات 
گفت: طی این مدت حدود 2۶2 هزار تن کالا به ارزش بالغ 
استان بوشهر وارد کشور  از گمرکات  میلیون دلار  بر 777 
شده است که نسبت به مدت مشابه سال گذشته از نظر وزنی 
53 درصد و از نظر ارزشی 85 درصد افزایش را نشان می دهد.
استان  گمرکات  از  وارداتی  کالاهای  عمده  افزود:  سلیمانی 
 ،LED شامل اجزا و قطعات نیروگاه اتمی، انواع پارچه، ماژول
انواع چای، قطعات و لوازم یدکی موتورسیکلت و دوچرخه، 
انواع لاستیک، قطعات و لوازم یدکی خودروی سواری، برنج 

و انواع بلبرینگ و رولبرینگ است. 
وی یادآور شد: همچنین در پنج ماهه سال جاری گمرکات 
میلیارد   2018 )معادل  ریال  میلیارد   20183 بر  بالغ  استان، 
تومان( بوده است که در مقایسه با سال گذشته 322 درصد 

افزایش داشته است.
امام جمعه بوشهر اعلام کرد؛

صدور ۶۰ هزار گذرنامه و برگ تردد

 
در بوشهر

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه بوشهر گفت: صادر 
و رشد 45۶  تردد  برگ  و  هزار گذرنامه  از ۶0  بیش  شدن 
درصدی نسبت به پارسال در استان، یک حماسه در جریان 

صدور گذرنامه و برگ تردد است.
به گزارش ایلنا، آیت الله غلامعلی صفایی بوشهری با حضور 
در اداره گذرنامه فرماندهی انتظامی استان بوشهر اظهار کرد: 
از اینکه خداوند توفیق داد امروز بعد از روز اربعین حسینی 
سپاسگذار  باشم  گذرنامه  اداره  کارکنان  و  پرسنل  خدمت 

درگاه خداوند هستم.
وی ادامه داد: این حضور فقط جهت تقدیر و تشکر از شما 
ایام  در  که  است  انتظامی  فرماندهی  گذرنامه  اداره  عزیزان 
سفر اربعین به عنوان اولین موکب برشمرده شدند و با کار 
جهادی و شبانه روزی مقدمات سفر را برای زائرین حضرت 

سید الشهدا )ع( فراهم کردند.
امام جمعه بوشهر با بیان اینکه شما عزیزان در این ایام کار 
بزرگی انجام دادید، تصریح کرد: صادر شدن بیش از ۶0 هزار 
گذرنامه و برگ تردد و رشد 45۶ درصدی نسبت به پارسال 
بوشهر، یک حماسه در جریان صدور گذرنامه و  استان  در 

برگ تردد است.
آیت الله صفایی بوشهری افزود: شما در این ایام کار ارزشمند 
و قابل ستایشی انجام دادید و من از ناحیه خودم و همه کسانی 
الحسین )ع( بودند از شما تشکر  اباعبدالله  که زائر حضرت 

و قدردانی می کنم.
وی با بیان اینکه سهم شما پرسنل و کارکنان اداره گذرنامه 
است،  بسزایی  سهم  حسینی  اربعین  سفر  برگزاری  در 
حاکمیت  برای  است  آغازی  اربعین  سفر  کرد:  خاطرنشان 
ظهور  و  جهان  در  )ع(  الحسین  اباعبدالله  حضرت  مکتب 
حضرت مهدی )عج( که به خوبی انجام گرفت و یک عظمت 
و حماسه ای از دلدادگان مکتب اهل بیت در جهان ایجاد شد. 

بنده  افزود:  بوشهر  امام جمعه  و  استان  فقیه در  نماینده ولی 
و  رضایتمندی  میزان  داشتم،  اداره  این  در  مردمی  دیداری 

روحیه مردم بسیار خوب بود.
آیت الله صفایی بوشهری ادامه داد: همین روحیه مردم داری 
و خدمت به مردم، اساس نظام جمهوری اسلامی ایران است 
و امیدوارم با همین روحیه، کار مردم با سرعت معقول انجام 

شود و درجه رضایتمندی مردم کماکان بالا باشد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
معاون صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان:

اجرای طرح دریابست در هرمزگان
باکوچکترینتخلفبرخوردمیشود

 
اجرای  از  هرمزگان  شیلات  ماهیگیری  بنادر  صیدو  معاون 
طرح دریابست با هدف پیشگیری از صید غیرمجاز و فرصت 

به زادآوری آبزیان خبر داد.
براساس  افزود:  خبر،  این  تشریح  در  زاده  عالی  ابراهیم 
برنامه ریزی های انجام شده این طرح قبل از شروع صید میگو 
صیادان  شدن  آماده  و   آبزیان  ذخایر  بازسازی  هدف  با  و 
برای فصل صید میگو در تمام صیدگاه های استان هرمزگان 

اجرا می شود.
عالی زاده با اشاره به همکاری استانداری، نیروهای نظامی و 
عمان  دریای  و  فارس  خلیج  اکولوژی  پژوهشکده  انتظامی، 
در  گفت:  طرح،  این  اجرای  در  مرتبط  دستگاه های  همه  و 
مدت اجرای این طرح در صورت مشاهده کوچکترین تخلف 
در کمیسیون رسیدگی به تخلفات صیادی و محاکم قضایی 

رسیدگی می شود.
این  در  هرمزگان  شیلات  ماهیگیری  بنادر  و  صید  معاون 
دریابست  طرح  آمیز  موفقیت  اجرای  به  اشاره  با  نشست 
هرمزگان در سال های گذشته گفت: این طرح از سنت های 
دهه  دو  به  نزدیک  و  است  بوده  دور  سال های  در  صیادان 
پیش در استان توسط خود صیادان به اجرا در می آمده که با 
این طرح  اجرای  به وضعیت ذخایر آبزیان و مزایای  توجه 
برای صید و صیادی پایدار پیرو ابلاغ سازمان شیلات ایران 
آن  مجدد  اجرای  به  تصمیم  استان  صید  مدیریت  کمیته  و 

نموده است.
در  تعلیق  حالت  به  واقع  در  »دریابست«  ایسنا،  گزارش  به 
آوردن فعالیت ماهیگیری و صیادی در زمان و مکان خاص 
جهت حفظ و پایداری ذخیره و کاهش فشار صید بی رویه بر 

ذخیره آبزیان است.

قشم

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:

ساخت مسکن جوانان جزیره قشم 
آغاز شد

ساخت مسکن جوانان جزیره قشم با وسعت 15 هکتار برای 
خانه دار شدن 377 تنَ از جوانان این جزیره آغاز شد.

به گزارش مهر، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در مراسم 
پنج روستای  این واحدها در  این طرح گفت:  آغاز ساخت 
جزیره  این  توریان  و  خالدین  سنتی،  تم  دوربنی،  دولاب، 

ساخته می شود.
در  جوانان  مسکن  ساخت  تاکنون  افزود:  الهی  فتح   افشار 
14 روستای قشم آغاز شده است و سازمان منطقه آزاد قشم در 
این طرح، افزون بر اینکه هیچ گونه هزینه ای برای واگذاری 
تسهیلات  مسکن،  بنیاد  همت  با  نمی کند،  دریافت  زمین 

ویژه ای نیز برای ساخت به جوانان جزیره تعلق می گیرد.
بیان  جزیره  این  در  زمین  محدودیت  بر  تاکید  با  الهی  فتح 
کرد: به منظور حفظ ذخایر برای نسل های آینده، برنامه ریزی 
با  تا  است  بلندمرتبه سازی  شیوه  به  شهری  توسعه  برای  ما 
اسکان  برای  شهری  فضای  بیشترین  افقی،  توسعه  کمترین 

مردم به دست آید.
وی گام دوم برای تأمین معیشت جوانان جزیره قشم را ایجاد 
فضای اشتغال دانست و گفت: قشم این ظرفیت را دارد که نه 
تنها برای بومیان قشم بلکه برای همه جوانان استان هرمزگان 

اشتغال پایدار ایجاد کند.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی نیز در این 
نگاه  از  حاکی  جوانان،  مسکن  طرح  اجرای  گفت:  مراسم 

توسعه دهنده و در راستای سیاست های نظام و دولت است.
مردم،  منتخبان  عنوان  به  ما  تمام تلاش  افزود:  مرادی  احمد 
پیگیری مطالبات مردمی و کمک به اجرا شدن مسئولیت های 

دولت و سازمان ها است.
از  یکی  عنوان  به  قشم  جوانان  مسکن  طرح  از  وی 
زیرساخت های اشاره شده در بیانیه گام دوم انقلاب یاد کرد 
و گفت: اجرای طرح یادشده مصداق امیدبخشی به بدنه جامعه 

بنا به فرمایش مقام معظم رهبری است.

استان خوزستاناستان خوزستان

بهبهان

در پی شناسایی یک مورد وبا در بهبهان 

معاون بهداشتی دانشکده علوم پزشکی:

آمادگی لازم برای مقابله با بیماری
وبا را داریم

 
 

 
دستور  با  غذایی  امنیت  و  سلامت  شورای  فوق العاده  جلسه 
کار بیماری التور )وبا( برای آمادگی و مقابله با طغیان های 
ساعد  آرمین  ریاست  به  بهبهان  شهرستان  در  آن  احتمالی 
معاون فرماندار و با حضور دکتر روزبه رئیس مرکز بهداشت 

شهرستان و سایر مدیران ادارات ذیربط برگزار شد.
فنی  معاون  جلسه  این  در  خلیجی:  محمد  خبری/  سرویس 
سلامت  واحدهای  مسئول  کارشناسان  بهداشت،  مرکز 
بهداشت  مرکز  ستاد  بیماری های  با  مبارزه  و  کار  و  محیط 
مرتبط  آمار  بررسی  ضمن  بهبهان  پزشکی  علوم  دانشکده 
مصوبات  بررسی  و  گذشته  سنوات  در  بیماری  این  با 
و  اقدامات  پیرامون  جامعی  گزارش  شهرستان،  التور  کمیته 
کشوری  دستورالعمل  آخرین  و  شده  انجام  برنامه ریزی های 
 برای مراقبت و درمان بیماران مشکوک و قطعی وبا را ارائه 

نمودند.
سپس دکتر امیرحسین روزبه معاون بهداشت دانشکده علوم 
پزشکی بهبهان با تاکید بر استفاده از تجربیات سنوات گذشته 
گفت:  التور  بیماری های  شیوع  و  بروز  از  پیشگیری  در 
موضوع بهداشت آب و سبزیجات از مؤثرترین مؤلفه ها در 
زمینه کنترل وبا بوده لذا نظارت پیوسته و دقیق بر کلرزنی 
نمونه برداری های  مناطق شهری و روستایی و همچنین  آب 
منظم از آب و سبزیجات و ثبت و تحلیل اطلاعات آن، بسیار 

ضروری است.
اشاره  ضمن  بهبهان  پزشکی  علوم  دانشکده  بهداشت  معاون 
به مشاهده یک مورد ابتلا قطعی به بیماری وبا در شهرستان 
بهبهان گفت: دانشکده علوم پزشکی بهبهان آمادگی کامل 
برای مقابله با هر نوع بیماری را داشته و در این رابطه ارزیابی 
لازم انجام شده و موارد پیشگیری مورد بررسی قرار گرفته 

است.
افزایش  شاهد  تابستان  فصل  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
مسافرت ها، افزایش مصرف غذا در بیرون از منزل و استفاده 
از غذاهای آماده طبخ هستیم که همین امر منجر به افزایش 

ابتلا به بیماری های منتقله از آب و غذا می شود.
بیماری های  بالینی در اغلب  افزود علائم و نشانه های  روزبه 
منتقله از غذا شامل اسهال، تهوع، استفراغ و دردهای شکمی 
و  خونی  اسهال  با  است  ممکن  موارد  برخی  در  و  بوده 

تظاهرات عصبی نیز بروز کند.
وی تصریح کرد برای پیشگیری از ابتلا به بیماری های منتقله 
از آب و غذا لازم است دست های خود را قبل از تهیه غذا و 
یا هنگام سرو و مصرف غذا و همچنین پس از هر بار اجابت 
و  سالم  آب  مصرف  بهداشتی،  توالت های  از  استفاده  مزاج، 
آشامیدن  ناسالم جهت  آب های  از  مصرف  عدم  و  بهداشتی 

ضروری است.
در  شهرستان  فرماندار  معاون  ساعد  آرمین  جلسه  ادامه  در 
مردم  آگاه سازی  و  آموزش  اطلاع رسانی،  ضرورت  مورد 
بیماری های  بروز  از  پیشگیری  برای  راهکار  بهترین  گفت: 
واگیر، پیشگیری است و تجربه ثابت کرده که آموزش و 

اطلاع رسانی به موقع نقش مهمی در این زمینه دارد.
ساعد تاکید کرد ضروری است که جوی های آب، جداول 
و  شهرداری ها  توسط  روستایی  و  شهری  فاضلاب های  و 
بیماری آهک  انتقال هرگونه  از  برای جلوگیری  دهیاری ها 

پاشی شود.

سوسنگرد

مسئول آزمایشگاه هوای اداره کل حفاظت 
محیط زیست خوزستان:

دود حریق هورالعظیم آلودگی هوا 
در سوسنگرد را به ۱۶ برابر 

حد مجاز رساند 
زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  هوای  آزمایشگاه  مسئول 
خوزستان با اشاره به آلودگی هوای چهار شهرستان به دلیل 
دود ناشی از آتش سوزی در بخش عراقی تالاب هورالعظیم، 
گفت: دود ناشی از این آتش سوزی باعث افزایش آلودگی 
هوا در اهواز تا ۶ برابر و در سوسنگرد تا 1۶ برابر حدمجاز 

شده است.
بیان کرد:  ایرنا  خبرنگار  با  وگو  در گفت  آذریان  علیرضا 
بر اساس ردیابی ها و بررسی صورت گرفته دودی که از در 
آسمان شهرهای سوسنگرد، هویزه، حمیدیه و اهواز مشاهده 
تالاب  عراقی  بخش  در  آتش سوزی  ادامه  از  ناشی  شده، 
هورالعظیم است که با توجه به جهت باد )شمال غربی( این 

شهرها را درگیر کرده است.
در شهرهای  این آتش سوزی  از  ناشی  سیاه  دود  افزود:  وی 

سوسنگرد و اهواز قابل مشاهده بود. 
 )PM2.5( هوا  آلودگی  میزان  بیشترین  اضافه کرد:  آذریان 
در سوسنگرد به 5۶1 رسید که معادل 1۶ برابر حدمجاز بوده 
که شرایط خطرناک را نشان می دهد؛ همچنین حداکثر غلظت 
دود در اهواز به 215 رسید که بیش از ۶ برابر حدمجاز بوده 

و شرایط بسیار ناسالم را نشان می دهد.
به گفته وی، ایستگاه سنجش هوا در حمیدیه فاقد آنالیزور 
نیز  هویزه  و  است  میکرون(   2.5 اندازه  با  )ذرات   PM۲.5

ایستگاه پایش هوا ندارد.
وی در پاسخ به اینکه سرانجام وعده سازمان حفاظت محیط 
زیست برای استفاده از هواپیمای آبپاش برای خاموش کردن 
آتش چه شد؟، توضیح داد: به کارگیری هواپیماهای خاموش 
و  بوده  پیگیری  بر  قرار  که  است  مواردی  از  آتش  کردن 
را  موضوع  این  خوزستان  زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره 
در  آتش سوزی ها  اینکه  به  توجه  با  البته  است؛  دنبال کرده 
بخش عراقی تالاب و در محدوده سخت گذر رخ داده نیاز 

به رایزنی دارد.
این  که  حاکیست  شواهد  کرد:  بیان  کارشناس  این 
که  بوده  خودبه خودی  آتش سوزی  نوع  از  آتش سوزی ها 
همزمان با فصل تابستان و به دلیل خشک شدن تالاب اتفاق 
افتاده است و با توجه به تداوم شرایط خشکسالی، احتمال ادامه 
هماهنگی  و  مدیریت  لزوم  بر  تاکید  با  دارد.وی  وجود  آن 
منطقه ای برای حفاظت از هورالعظیم، افزود: با توجه به صدها 
سال قدمت این تالاب و ویژگی های بیولوژیکی آن، مسئله 

حفظ تالاب اهمیت بیشتری پیدا می کند.
اطراف  در  آتش سوزی  شدن  گسترده  کرد:  اضافه  آذریان 
کریدورهای مرزی ما نیز زنگ خطر را برای آینده به خطر 
این  درگیر  نیز  تالاب  ایرانی  بخش  است  ممکن  و  انداخته 
عنوان  به  هورالعظیم  نقش  به  اشاره  با  شود.وی  آتش سوزی 
این  نابودی  داد:  ادامه   ،)PM10( غبار  و  گرد  در  ضربه گیر 
تالاب بر روی افزایش گرد و غبار نیز تأثیر دارد و باعث 
ایجاد اثر تجمعی )سینرژی( در شرایط افزایش دما، آلودگی 
و گرد و غبار می شود، بنابراین هر 2 کشور ایران و عراق 

باید برای این وضعیت چاره اندیشی کنند.
از  ناشی  نامطبوع  بوی  و  غلیظ  دود  گزارش،  این  اساس  بر 
نفس  خرداد،  اواخر  از  تالاب،  این  نیزارهای  آتش سوزی 
و  کرده  تنگ  خوزستان  در  را  مرزی  روستاهای  و  شهرها 
با وزش باد، در برخی مواقع تا بیش از 100 کیلومتر را در 

برمی گیرد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج

رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر 
شهرداری یاسوج خبر داد؛

استقبال ضعیف رانندگان 
از سرویس مدارس در یاسوج

 

 

یاسوج  شهرداری  مسافر  و  بار  نقل  و  حمل  سازمان  رئیس 
گفت: با وجود اطلاع رسانی جهت ثبت نام متقاضیان سرویس 

مدارس در شهر یاسوج، رانندگان استقبال کمی داشتند.
عبدی دانش مقدم در گفت و گو با خبرنگار ایسنا، افزود: 
برای سرویس  مینی بوس  از شیوع کرونا، 134 دستگاه  قبل 
مدارس در شهر یاسوج فعالیت داشتند اما از زمان شیوع کرونا 
به  تعداد  این  بودند،  غیرفعال  مدرسه ها  تقریباً  که   تاکنون 

30 دستگاه رسیده است.
وی اظهار کرد: با وجود اطلاع رسانی جهت ثبت نام متقاضیان 
سرویس مدارس، استقبال رانندگان کم بوده و احتمالًا دلیل 

این موضوع هزینه کم و شرایط صلاحیت آنهاست.
یاسوج  شهرداری  مسافر  و  بار  نقل  و  حمل  سازمان  رئیس 
تصریح کرد: نرخ هزینه سرویس مدارس در سال ۹7 حدود 
340 هزار تومان برای هر دانش آموز طی یک سال بود که 
اکنون حدود سه برابر شده اما این هزینه مورد قبول رانندگان 
فرماندار،  و  استاندار  از  کرد:  خاطرنشان  مقدم  نیست.دانش 
درخواست وام یا تسهیلاتی جهت تشویق رانندگان برای ارائه 
خدمات در سرویس مدارس کردیم اما هنوز اقدامی صورت 
نگرفته است.وی بیان کرد: از مسئولین انتظار داریم تسهیلات 
بانکی برای خرید مینی بوس، اتوبوس و ون جهت سرویس 

مدارس در سطح شهر یاسوج در نظر بگیرند.

و  راه  کل  اداره  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
به  شهرسازی لارستان مهندس شبانی مدیر کل راه و شهرسازی لارستان 
از ساختمان کتابخانه مرکزی  استان فارس  همراه مدیر کل کتابخانه های 
عملیات  اینکه:  بیان  با  بازدید  این  حاشیه  در  کرد.شبانی  بازدید  لارستان 
به 3500  به مساحت قریب  اجرایی کتابخانه مرکزی شهر لار در زمینی 
متر مربع و زیر بنای تقریبی 2500 متر مربع تاکنون 80 درصد پیشرفت 
عملیات  اتمام  در  تسریع  کل  اداره  تلاش  افزود:  است،  داشته  فیزیکی 
اجرایی تا مرحله بهره برداری است و با توجه به اینکه این پروژه در مراحل 

... است  لوازم و تجهیزات سرمایشی و گرمایش و  نازک کاری و خرید 
پیگیری ها و رایزنی ها برای تحقق این مهم افزایش یافته است و از مهمترین 
دلایل طولانی شدن زمان ساخت و اتمام این پروژه عدم اختصاص به موقع 
پیگیری های  با  افزود:  است.وی  بوده  اخیر  سالیان  طی  اعتبارات  کافی  و 
صورت گرفته تا به امروز اعتباری معادل 22 میلیارد ریال در سال 1401 
قرارداد  عقد  و  مناقصه  برگزاری  ضمن  و  یافته  اختصاص  پروژه  این  به 
مانده  باقی  بخش های  تکمیل  برای  اجرایی  عملیات  ذیصلاح  پیمانکار  با 

ساختمان کتابخانه لار از اواخر شهریور 1401 شروع خواهد شد.

مدیرکل راه و شهرسازی لارستان در حاشیه بازدید از کتابخانه مرکزی لار؛
کتابخانه مرکزی لار تاکنون ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است


